
Emlékeztető
A KHK 2024. 08. 15-én tartott üléséről

Meghívott vendég: Janó Hanna, Rátz Borbála, Tóth Márton

Napirend előtt:

● Szabó Georgina kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Szabó Georgina előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(153./2024 KHK határozat)

2. Szabó Georgina előterjesztette a július 25-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta.

(154./2024 KHK határozat)

3. Szabó Georgina felkérte Janó Hannát, hogy számoljon be az elnöki ügyekről:
● Beszámolt az Elnöki értekezleten történtekről, többek között az egyetem

gólyatáboraival kapcsolatos tudnivalókról.
● Beszámolt a BME Gödi telephelyével kapcsolatos fejleményekről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a nyelvi kreditekkel kapcsolatos hallgatói megkeresésekről.
● Beszámolt a Heller Farkas kiválósági ösztöndíjjal kapcsolatos

tudnivalókról.
● Beszámolt a tanulmányi ösztöndíj osztás szabályzatának módosításával

kapcsolatban.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a kollégiumi közösségi pontozás elkészültéről.
● Beszámolt az ÉSZI pályázati kiírásokkal kapcsolatos visszajelzéseiről.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az elsőévesek számára tartott szociális pályázatokkal kapcsolatos

fórumokról.
● Beszámolt a rendszeres szociális ösztöndíj pályázati időszakával

kapcsolatos tudnivalókról.

7. Szabó Georgina felkérte Tóth Mártont, hogy számoljon be a gazdasági
területet érintő ügyekről:
● Ismertette a képviselettel a rendezvények költési igényeinek kezelését és

folyamatát.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Ismertette a kollégiumi férőhely osztással kapcsolatos szavazások menetét.
● Ismertette a szobabeosztások elkészülésének folyamatát.
● Beszámolt a Kollégiumi Mentorgárdával kapcsolatos fejleményekről.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:



● Beszámolt az Erasmus pályázatokkal kapcsolatba és ismertette a pályázatok
elbírálásával kapcsolatos tudnivalókat.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyahajó eseménnyel kapcsolatos tudnivalókról.
● Beszámolt az éves rendezvények költségvetéséről.
● Beszámolt a GTK Kari Táborral kapcsolatos visszajelzésekről.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak az EHK irodabejárásával kapcsolatban.
● Beszámoltak a MŰHASZ és MISZISZ költözéseiről.
● Beszámoltak a HÖOK MI-vel kapcsolatos álláspontjáról.

12. Előterjesztések:
● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a 2024/2025 őszi félévének

Tankörvezetői pályázat pályázati kiírására vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 12/0/0 arányban elfogadta.

(155./2024 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Janó Hanna beszámolt a 2024/2025-ös tanév őszi félévének

időbeosztásáról.
● Lendvay Tardos beszámolt az őszi GTK Kari Sportnap időpontjáról.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a következő OSZB ülés témájáról.
● Rátz Borbála beszámolt a Gólyacsomagok elkészültéről.
● Szabó Georgina beszámolt a Mesterhétre való készülésről.
● Tóth Márton beszámolt az őszi Kolimpia rendezvénnyel kapcsolatos

tudnivalókról.
● Vörös István Andor beszámolt a Gólyahéttel kapcsolatos tudnivalókról,

valamint a Kari Gólyatáborral kapcsolatos teendőkről.

Az ülés időtartama: 1 óra 30 perc (18:00- 19:30)
A következő ülés ideje: 2024. 08. 26. 17:00 óra

Budapest, 2024. 08. 15.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök
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153.
A GTK HK elfogadta a 2024.
augusztus 15-ei ülés napirendi

pontjait.
12 0 0 0 Szabó Georgina

154. A GTK HK elfogadta a 2024. július
25-ei ülés emlékeztetőjét. 12 0 0 0 Szabó Georgina

154.

A GTK HK elfogadta a 2024/2025
őszi félévének Tankörvezetői
pályázat pályázati kiírására tett

javaslatot.

12 0 0 0 Pinti Panka Rebeka

Mellékletek:

● 2024.07. 25. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_08_15
● Tankörvezetői_pályázat_pályázati_kiírás


